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M Ě S T O    K U T N Á    H O R A 

Z á p i s 

ze 7. zasedání Zastupitelstva města Kutná Hora, které se konalo 

dne 18. prosince 2018 od 16:00 hodin 

v Rytířském sále Vlašského dvora 

 

Přítomno:  27 členů zastupitelstva města (viz prezenční listina u originálu zápisu) 

 

Za MÚ: tajemník, vedoucí odborů MÚ, ředitelé organizací a obchodních společností města 
 
Program:         I.  Zahájení jednání      

II. Dotazy a připomínky občanů 
III. Zaslané materiály    

1. Materiály kanceláře tajemníka 
1/01 Volba přísedícího okresního soudu 
1/02 Návrhy termínů jednání ZM na rok 2018 
1/03 Zápisy osadních výborů 
1/04 Zřízení osadních výborů v Kutné Hoře 
1/05 Odměny neuvolněným členům ZM  
1/06 Jmenování předsedů a členů výborů ZM 
1/07 Zrušení městské společnosti Služby města Kutná Hora s.r.o.   

2. Materiály ekonomického odboru  
2/01 Rozpočet Města Kutná Hora na rok 2019 
2/02 Střednědobý výhled rozpočtu 2020 - 2024 
2/03 Návratná finanční výpomoc – Městská knihovna Kutná Hora 
2/04 Další užití investičního úvěru 
2/05 Návrh na odpis pohledávek 

2/06 Průvodcovská služba Kutná Hora příspěvková organizace – EKO RO č. 17 
2/07 Závěrečné úpravy rozpočtu 
2/08 Plnění rozpočtu města Kutná Hora k 30. 9. 2018 
2/09 Změna úročení úvěrové smlouvy 

3. Materiály správy majetku 
3/01 Směna pozemků v k.ú. Sv. Kateřina, k.ú. Záboří n. Labem, k.ú. K. Hora  
3/02 Prodej části pozemku v k.ú. Malín (Dupalovi) 
3/03 Prodej pozemku v k.ú. Malín (pí Matoušková) 
3/04 Finanční náhrada za omezení vlastnického práva k  
3/05 Dohoda o splácení dluhu (p. Pober) 
3/06 Dohoda o splácení dluhu (pí Vlasáková) 

4. Materiály odboru památkové péče, školství a kultury 

        4/01 Dotace TJ Sokol Kaňk na rok 2019 

         4/02 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 23 a VPS (TJ Sokol KH)  
         4/03 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 25 a VPS (SKP Olympia a TJ Sparta KH) 
         4/04 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 20 - 22 
         4/05 Uzavření VPS (manž. Hegerovi) 
         4/06 Rozpočtové opatření OPPŠK č. 33 
         4/07 Dotace ZŠ Kamenná stezka a TGM 

5.           Materiál odboru regionálního rozvoje a ÚP 
    5/01 Schválení vyhlášky č. 1/2019 – Fond rozvoje bydlení 

                             5/02 Prodloužení programu – příspěvky na kanalizační přípojky 
6.           Materiály odboru investic 

6/01 Žádost o dotaci na Sportovní halu Klimeška - 3. etapa  
6/50 Vybudování nájezdové rampy v ulici Benešova před čp. 613  
6/51 Rozpočtové opatření  INV – TO č. 23/18 
6/52 Sml. darovací  - pozemek a infrastruktura v lokalitě „Malá Třešňovka“ 
6/53 Návrh harmonogramu svozu odpadů na r. 2019 
6/54 Rozpočtové opatření  INV – TO č. 24 a 25/18 
6/55 Koncepce odpadového hospodářství města Kutná Hora 
6/56 Vyhodnocení plánu odpadového hospodářství města za rok 2017 

7.         Materiály odboru sociálního 
 7/01 Navýšení neinvestiční dotace na rok 2018  

IV. Odložené materiály 
 Jednací řád ZM 
V. Dotazy a připomínky členů zastupitelstva 

 VI. Různé, závěr   
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              I.        Zahájení jednání  
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil pan Ing. Josef Viktora, starosta města, který 

zároveň určil ověřovatele zápisu a upozornil všechny přítomné, že z jednání je pořizován 

zvukový i obrazový záznam. Zvukový záznam je i přílohou originálu zápisu 

z jednání ZM, v něm jsou zachyceny všechny diskuse a průběh jednání.  

 

Ještě před hlasováním o programu proběhlo poděkování kutnohorským sportovcům 

Michalu Pavlíkovi, Kateřině Fabiánové a Tomáši Tvrdíkovi za krásná umístění ve 

světovém klání Spartan Race v řecké Spartě. Krátké představení provedl místostarosta 

Šnajdr a popřál i mnoho dalších úspěchů. 

 

Poté byl dán prostor ještě MUDr. Bezděkovi, radnímu Středočeského kraje, který přišel 

představit návrhy na řešení dalšího fungování kutnohorské nemocnice. Deklaroval, že 

Kraj plně respektuje všechny v minulosti uzavřené smlouvy včetně všech závazků. 

7.1.2019 bude projednávat situaci Rada kraje včetně navržených dalších kroků a bude 

utvořena pracovní skupina, která se bude zaobírat rozvojem regionu komplexně. V říjnu 

byl zadán 

řediteli kolínské nemocnice MUDr. Chudomelovi úkol, připravit materiály pro toto jednání. 

Z řad zastupitelů padly návrhy na členy komise i dotazy ohledně variant řešení či dalších 

investic (dr. Bezděk uvedl, že již do majetku v K. Hoře investovali a budou i nadále, vše 

je ve fázi jednání a všechny oficiální záležitosti a zásadní kroky bude muset schvalovat 

zastupitelstvo Kraje i Města). 

Diskusi ukončil starosta s tím, že je třeba, být připraveni a eventuálně přijít i s vlastní 

koncepcí. Doplnil Bc. Starý s návrhem na ustavení pracovní skupiny k této záležitosti 

(bylo poté řešeno v různém). 

 

Bylo přistoupeno k navrženému programu - bylo několik pozměňovacích návrhů: 

M. Hlavatý – přesunout jednací řád do materiálů KT, ale  Mgr. Doušová doporučila ještě 

jednací řád odložit - pro 15, proti 9, zdržel se 3 - PŘIJATO 

Mgr. Doušová – předřadit 1/07 před 1/01 - pro 23, proti 0, zdržel se 4 – PŘIJATO 

Ing. Jirásek doporučil začínat vždy s odloženými materiály a navrhl předřazení bodu VI. 

za bod III. -  pro 12, proti 10, zdržel se 5 – NEPŘIJATO. Navrhl také, aby ověřovatelé 

zápisu byli vždy jeden člen koalice a druhý člen z ostatních stran. Požádal, aby byl 

členům ZM odsouhlasený zápis vždy posílán e-mailem.                                                   

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: RNDr. Ivo Šanc 

                                                  Bc. Martin Starý  

 

 

 

                           II.      Dotazy a připomínky občanů 
Jan Balham, Neškaredice 

Hovořil o budování kanalizace v Neškaredicích, na schůzce se zjistilo, že řada liodí má 

problém s připojením (přes pozemky sousedů), zdá se, že projekt nebyl dobře připraven 

a je nutno řešit – kdy se bude jednat dále, protože mají určitý návrh, který by se 

realizovat mohl (starosta uvedl, že mluvil s vedením VHS a schůzka bude těsně po 

Novém roce) 

Jana Dubová 

Mrzí ji, že se nerespektují výsledky voleb, ale doufá, že alespoň budou všichni pracovat 

tak, aby to městu prospívalo – jde o názor velké části občanů Kutné Hory. 

 

 

 

                        III.     Zaslané materiály 
1. MATERIÁLY KANCELÁŘE TAJEMNÍKA 

1/07      Zrušení městské společnosti Služby města Kutná Hora s.r.o. 

Usnesení č. 188/18 – ZM I. schvaluje                             pro 15, proti 2, zdržel se 10  
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V souladu s § 84 písmeno e) Zákona č.128/2000 Sb., zrušení městské společnosti 

„Služby města Kutné Hory s.r.o.“ IČO 25100513 formou likvidace k 31. 12. 2018. 

II. ukládá 

Radě města učinit příslušná rozhodnutí nutná k provedení likvidace společnosti „Služby 

města Kutné Hory s.r.o.“ IČO 25100513. 

Projednávání byl přítomen notář JUDr. Hájek a k tomuto bodu bude vyhotoven notářský 

zápis. Zprávu uvedla a vysvětlila místostarostka pí Doušová a uvedla, že posílala i další 

materiály, které si zastupitelé vyžádali. Někteří zastupitelé se vyjádřili a dotazy 

zodpověděla paní místostarostka: 

K. Špalková – proč musí proběhnout likvidace, když je možný zánik po převodu na novou 

organizaci, zda náklady na soudní spory nejsou nižší, než samotná likvidace a doporučila 

řešit mimosoudním vyrovnáním. 

Ing. Havlíček se domnívá, že je zbytečné platit likvidátora, podporuje mimosoudní 

vyrovnání, jaká bude likvidátorova činnost a proč se platí právník. V případě soudních 

sporů pak po jejich doběhnutí minimalizovat náklady na likvidaci 

Bc. Starý obhajoval PaedDr. Lukáška – kdyby se mu tehdy dalo 2,5 mil. Kč, jak 

požadoval, pak by mohla společnost v pohodě fungovat dodnes, podporuje mimosoudní 

vyrovnání. 

1/01      Volba přísedícího okresního soudu 

Usnesení č. 189/18 – ZM volí                                            pro 26, proti 0, zdržel se 1  

pana Mgr. Ondřeje Zimu, 284 01 Kutná Hora přísedícím Okresního soudu Kutná Hora na 

funkční období 2018-2022. 

Mgr. Zima se zastupitelům představil a ti na něho neměli žádné dotazy. 

1/02      Termíny jednání ZM pro rok 2019 

Usnesení č. 190/18 – ZM schvaluje                                  pro 21, proti 0, zdržel se 0  

předložené termíny jednání Zastupitelstva města Kutná Hora na rok 2019. 

Ing. Jirásek doporučil vice termínů – nechat první a poslední a mezi vsunout 26.2., 2.4., 

7.5., 18.6., 10.9., 15.10. a 19.11.2019 (Mgr. Doušová upozornila, že je možné svolávat 

zasedání mimořádná, pokud jsou materiály, které je nutno projednat – 7 jednání za rok 

je dostatečné). Zároveň doporučil, aby jednání ZM začínala až v 17,00 hod., protože pro 

občany je tento čas přijatelnější.  Ing. Jirásek upozornil, že toto bude navrhovat i příště. 

1/03      Zápisy z osadních výborů 

Usnesení č. 191/18 – ZM I. bere na vědomí                     pro 26, proti 0, zdržel se 0  

a) zápis Osadního výboru Kaňk ze dne 18. 09. 2018. 

b) zápis Osadního výboru Perštejnec ze dne 28. 09. 2018. 

Dotaz Mgr. Vepřkové ohledně možnosti přejezdu přes brod na Bylance bude 

zodpovězen písemně TO INV. 

1/04      Zřízení osadních výborů v Kutné Hoře  

Usnesení č. 192/18 – ZM I. zřizuje                                    pro 27, proti 0, zdržel se 0 

v souladu s § 120 zák. č. 128/2000 Sb. ve znění pozdějších předpisů osadní výbory pro 

městské části: Malín, Kaňk, Sedlec, Vrchlice a Žižkov, Perštejnec, Poličany, Neškaredice, 

Šipší a Hlouška s okamžitou účinností. 

II. určuje 

počty členů  a složení osadních výborů takto: 

a) Osadní výbor Malín – 5 členů – Denisa Kleinová, Michal Vepřek, Mgr. Anna Vojáčková,  

Simona Zvolánková a Karel Kašpar. 

b) Osadní výbor Kaňk – 7 členů – Jana Lengerová, Jana Benešová,  

Ing. Max Kubát, Malvína Krepsová, Jaroslava Veselá, Ing. Jaroslav Vrabčák  

a Mgr. Jana Červená 

c) Osadní výbor Sedlec – 11 členů – Tomáš Mottl, Ing. Petr Svoboda,  

Radek Buchta, Jan Trávníček, Klára Mundilová, Miroslav Piskora,  

Milada Vondrysová, Lucie Buchtová, Petra Nováková, Miroslav Novák  

a Vladimír Kotrba 

d) Osadní výbor Vrchlice a Žižkov – 6 členů – Ing. Karel Žáček,  

Ing. Martin Maco, Ing. Pavel Svoboda, Mgr. Dana Vepřková, Mgr. Jiří Klečák  

a Miroslava Heroldová 

e) Osadní výbor Perštejnec – 3 členové – Václav Ladýř, Jiří Franc  



4 

 

a Jaroslav Vlček 

f) Osadní výbor Poličany – 9 členů – Václav Slavík, Monika Rotová,  

Helena Jelínková, Aleš Brzobohatý, Stanislava Sovová, Hana Pechová, František Rot, 

Vladimír Nevole a Radek Cypra 

g) Osadní výbor Neškaredice – 5 členů – Jan Balham, Jan Staněk, Miroslav Hnilička, 

Marie Janečková a Tereza Naňková  

II. jmenuje 

a) předsedou OV Malín paní Denisu Kleinovou, K. Hora 

b) předsedou OV Kaňk paní Jana Lengerovou, K. Hora 

c) předsedou OV Sedlec pana Tomáše Mottla, K. Hora 

d) předsedou OV pro Vrchlici a Žižkov pana Ing. Karla Žáčka, K. Hora 

e) předsedou OV Perštejnec pana Václava Ladýře, K.Hora 

f) předsedou OV Poličany pana Václava Slavíka, K.Hora 

g) předsedou OV Neškaredice pana Jana Balhama, K. Hora 

IV. pověřuje 

Mgr. Silvii Doušovou, Ing. Andreu Bodišovou, Ing. Zdeňka Jiráska, Martina Hlavatého a 

Ing. Kateřinu Daczickou 

přípravou jmenovitého návrhu na složení osadních výborů Šipší a Hlouška. 

Na návrh Ing. Jiráska byl přidán bod s pověřením přípravou složení OV Šipší a Hlouška, 

Svůj druhý návrh, kterým doporučoval, aby OV Vrchlice – Žižkov doplnil členy na lichý 

počet, Považuje nadále za odpovídající zákonu, ale pro zjevný nesouhlas vedení města ho 

nepředkládá.  

1/05      Odměny neuvolněným členům ZM 

Usnesení č. 193/18 – ZM I. schvaluje                                pro 19, proti 4, zdržel se 

4  

odměny neuvolněným členům Zastupitelstva města Kutná Hora v souladu s nařízením 

vlády č. 202/2018 Sb. s účinností od 1. 1. 2019 takto: 

neuvolněný člen rady města – 9.340,- Kč měsíčně 

neuvolněný předseda výboru, komise či zvláštního orgánu – 4.670,- Kč měsíčně 

neuvolněný člen výboru, komise či zvláštního orgánu – 3.892,- Kč měsíčně 

neuvolněný člen zastupitelstva města – 2.335,- Kč měsíčně 

II. stanoví, 

že v případě souběhu více funkcí náleží neuvolněnému členovi ZM pouze jedna odměna. 

Starosta navrhl poskytnout neuvolněným členům ZM odměny v maximální výši pro naši 

kategorii (20-50 tis. obyvatel).  

Ing. Jirásek přednesl protinávrh, aby radní měli stejnou odměnu jako předsedové výborů 

či komisí - hlasováno - pro 9, proti 11, zdržel se 7 – NEPŘIJATO. Upozornil, že rada je 

zatím nová a některá její rozhodnutí jdou proti ekonomickým a veřejným zájmů města a 

jejich občanů,  viz např. výměna DR obchodních společností města. 

1/06      Jmenování předsedů a členů výborů ZM 

Usnesení č. 194/18 – ZM jmenuje                                     pro 27, proti 0, zdržel se 0  

      s účinností od 1. 1. 2019 

      a) členy finančního výboru ZM ve složení: 

      Ing. Kateřina Daczická, Ing. Zdeněk Jirásek, RNDr. Robert Otruba, JUDr. Lubomír 

Talanda, Mgr. Jan Klán, RNDr. Ivo Šanc, Ing. Robin Jiráň, Ing. Milan Nedvěd, Ing. Tomáš 

Pilc 

      b) členy kontrolního výboru ZM ve složení: 

      Ing. Tomáš Havlíček, Ing. Martin Suchánek, Richard Tůma, Jana Buřičová, Miroslav Götz, 

Mgr. Martin Běhounek, Eva Malinová, Hana Kvasilová, Ing. Jana Kuklová 

      c) předsedou finančního výboru pana Ing. Zdeňka Jiráska 

      d) předsedou kontrolního výboru pana Ing. Tomáše Havlíčka, MBA. 

      Vzhledem k tomu, že nebyl jasně přednesen celý návrh na usnesení, došlo ke 

zmatečnému hlasování. K. Špalková dala návrh, aby kontrolní výbor měl 11 členů, má 

ještě 2 občany, kteří by zde chtěli pracovat. Mgr. Šnajdr dal protinávrh ponechat členů 9 

- hlasováno - pro 15, proti 7, zdržel se 4 – PŘIJATO. 

      Delší diskuse k tomuto bodu vyústila v nominaci předsedů – navrženi z opozice – na 

předsedu  finančního výboru, po vzdání se kandidatury Ing. Daczické (navrhl starosta 
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Ing. Josef Viktora), byl Ing. Daczickou navržen Ing. Jirásek, který kandidaturu přijal a na 

předsedu kontrolního výboru Ing. Tomáš Havlíček, která kandidaturu také přijal. 

 

      2. MATERIÁLY EKONOMICKÉHO ODBORU       

2/01      Rozpočet Města Kutná Hora na rok 2019 

Usnesení č. 195/18 – ZM schvaluje                                 pro 15, proti 0, zdržel se 12  

rozpočet Města Kutná Hora na rok 2019 v tomto členění:  

příjmy celkem 456 345 750,00 Kč 

provozní výdaje 390 786 042,00 Kč 

investiční výdaje 153 163 708,00 Kč 

financování             87 604 000,00 Kč 

Ing. Havlíček měl řadu konkrétních dotazů, některé mu byly zodpovězeny, ale na závěr 

mst. Doušová upozornila, že byla dvě jednání, kde se rozpočet probíral nebo se mohl 

informovat přímo na odboru. K tomu se připojil i Ing. Králik, že úředníci mu vždy ochotně 

zaslali požadované informace. Ing. Havlíček konstatoval, že by mělo být v zájmu občanů, 

aby některé nejasné položky byly veřejně vysvětleny. 

Bc. Starý upozornil na včerejší razantní vystoupení proti Prostoru Plus v Kolíně – zde jsou 

navrženy prostředky – zda jsou dostatečné kontrolní mechanismy, které ošetří 

smysluplné vynakládání prostředků (RNDr. Otruba upozornil, že udržitelnost Klubusu je 

do ledna 2020). 

2/02      Střednědobý výhled rozpočtu 2020 - 2024 

Usnesení č. 196/18 – ZM bere na vědomí                         pro 21, proti 0, zdržel se 6  

Předložený návrh střednědobého výhledu rozpočtu na rok 2020 – 2024. 

Ing. Havlíček – proč klesají neinvestiční transfery (Ing. Bulánková uvedla, že se vždy 

musí počítat jen s již nasmlouvanými prostředky) 

2/03      Návratná finanční výpomoc – Městská knihovna Kutná Hora 

Usnesení č. 197/18 – ZM bere na vědomí                         pro 27, proti 0, zdržel se 0  

Předloženou veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí návratné finanční výpomoci pro 

Městskou knihovnu Kutná Hora na financování projektu/akce Rekonstrukce objektu 

bývalé základní školy J. A. Komenského v Kutné Hoře ve výši 30 mil. Kč. 

2/04     Další užití investičního úvěru 

Usnesení č. 198/18 – ZM schvaluje                                            jednotlivá hlasování  

toto další využití již schváleného investič. úvěru č.10144/17/LCD od České spořitelny a.s. 

1. Sportovní hala Klimeška III. etapa                               pro 22, proti 0, zdržel se 5 

2. Revitalizace Sankturinovského domu v Kutné Hoře        pro 26, proti 0, zdržel se 1 

3. Rekonstrukce komunikace Fučíkova                             pro 27, proti 0, zdržel se 0 

4. Vypracování dopravního generelu                                pro 15, proti 4, zdržel se 8 

5. Rekonstrukce bytových i nebytových jednotek ve vlastnictví Města Kutná Hora  

                                                                                          pro 26, proti 0, zdržel se 1 

6. Revitalizace hřbitova U Všech svatých (retenční nádrže, dešťová kanalizace,  

          renovace cest)                                                           pro 19, proti 0, zdržel se 8 

Ing. Jirásek doporučil sledovat snahu o větší konsensus a líbil se mu návrh, že pokud 

nebude 18 hlasů pro návrh, nebude akceptován – oslovil i MV a poslal návrh, který by 

mohl být průchodný, když minulé usnesení bylo MV zrušeno (bylo doporučeno počkat na 

vyjádření MV, aby se opět nemuselo rušit a i na vyjádření finančního výboru) 

M. Hlavatý a mnozí další doporučili hlasovat o jednotlivých bodech zvlášť - hlasováno - 

pro 24, proti 1, zdržel se 2 – PŘIJATO. Poté se ještě diskutovalo o jednotlivých 

položkách, zda jsou nebo nejsou nutné (bylo řečeno, že většina je zakotvena i 

v programovém prohlášení a je rozložení takové, aby byly uspokojeny všechny vrstvy 

obyvatel) 

2/05      Návrh na odpis pohledávek 

Usnesení č. 199/18 – ZM bere na vědomí                         pro 21, proti 0, zdržel se 6  

předložený návrh na vzdání se práva a odpis pohledávek a jejich příslušenství v celkové 

výši 1 816 447,71 Kč dle důvodové zprávy. Jedná se o pohledávky za zemřelými osobami 

a nedobytné pohledávky za předluženými, nemajetnými osobami. 

2/06      Průvodcovská služba K. Hora příspěvková organizace – EKO RO č. 17 

Usnesení č. 200/18 – ZM I. ukládá                                    pro 23, proti 0, zdržel se 3  
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příspěvkové organizaci Průvodcovská služba Kutná Hora odvod části poskytnutého 

příspěvku na provoz ve výši 400 tis. Kč do rozpočtu města Kutná Hora ve smyslu § 28 

odst. 9, písm. a) zákona č.250/2000Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 

Současně ukládá, aby příspěvková organizace postupovala vůči svým zaměstnancům 

podle pravidel pro poskytování platu. 

II. schvaluje 

předložený návrh na rozpočtové opatření EKO č. 17, kterým dojde k navýšení 

rozpočtových prostředků města Kutná Hora v souvislosti s navrženým odvodem 

Průvodcovské službě Kutná Hora, příspěvkové organizaci ve výši 400 tis Kč na základě 

předloženého vyhodnocení hospodaření.  

2/07      Závěrečné úpravy rozpočtu 

Usnesení č. 201/18 – ZM pověřuje                                   pro 27, proti 0, zdržel se 0  

jednotlivé příkazce operace (správce rozpočtových prostředků) a vedoucího 

ekonomického odboru konečnou úpravou rozpočtu roku 2018 tak, aby nedošlo při 

uzavření rozpočtu k porušení rozpočtové kázně, případně nutným narovnáním finančních 

vztahů vůči jiným subjektům, SR, obcím, krajům a regionálním radám a převodu 

zůstatků rozpočtových rezerv do změny stavu na bankovních účtech. 

2/08      Plnění rozpočtu města Kutná Hora k 30. 9. 2018 

Usnesení č. 202/18 – ZM bere na vědomí                         pro 26, proti 0, zdržel se 1  

předloženou zprávu o plnění rozpočtu města k 30. 9. 2018. 

2/09      Změna úročení úvěrové smlouvy 

Usnesení č. 203/18 – ZM schvaluje                                   pro 26, proti 0, zdržel se 1  

uzavření dodatku ke smlouvě o úvěru reg. č. 99014961815 ze dne 29. 7. 2016 uzavřené 

s Komerční bankou, a. s. IČO: 45317054, kterým bude sjednáno: 

•       změna úročení dosud vyčerpané části jistiny, které bude mít následující parametry: 

Objem a měna jistiny úvěru: 40 135 205,03  Kč 

Fixní sazba: v max. výši 2,73%  p.a. 

Doba uplatňování této sazby: začátek: 31. 12. 2018, konec: 31. 12. 2023. 

 

3. MATERIÁLY ODBORU SPRÁVY MAJETKU 

3/01      Směna pozemků v k.ú. Sv. Kateřina, k.ú. Záboří n. Labem, k.ú. K. Hora 

Usnesení č. 204/18 – ZM schvaluje                                  pro 25, proti 0, zdržel se 0                    

směnu pozemku p.č. 863 o výměře 4.143 m2, pozemku p.č. 1118/1 o výměře 813 m2, 

pozemku p.č. 1119 o výměře 1.471 m2, včetně všech součástí a příslušenství, v k.ú. 

Svatá Kateřina u Svatého Mikuláše a pozemku p.č. 164/1 o výměře 4.730 m2, včetně 

všech součástí a příslušenství, v k.ú. Záboří nad Labem ve vlastnictví Města Kutná Hora 

za id. ½ pozemku p.č. 3991/18 o celkové výměře 10.625 m2, včetně všech součástí a 

příslušenství, v k.ú. Kutná Hora ve vlastnictví Provincie Kongregace Dcer Panny Marie 

Pomocnice, FMA, IČO: 00406911, se sídlem Přemyšlenská 679/6, 182 00 Praha 8 – 

Kobylisy s finančním doplatkem ze strany Provincie ve výši 4.393,- Kč.   

3/02      Prodej části pozemku v k.ú. Malín (Dupalovi) 

Usnesení č. 205/18 – ZM neschvaluje                              pro 26, proti 0, zdržel se 1                    

  prodej části pozemku p.č. 520/1 o výměře cca 26 m2 v k.ú. Malín panu Ing. Radomíru  

  Dupalovi, Kutná Hora-Malín, panu Vladimíru Dupalovi, Kutná Hora–Malín a paní Zuzaně 

Dupalové, Kutná  

  Hora-Malín. 

  Ing. Jirásek doporučil hledat spíše řešení, jak občanům pomoci – doporučil odložit a zjistit 

  Situaci. 

  M. Hlavatý vítá, že se pozemek neprodá, možná bude v budoucnu potřeba pro veřejné 

  osvětlení či podobné věci – doporučil hlasovat – připojil se k němu i MUDr. Havlovic, že 

  není vhodné prodávat zelené pásy kolem komunikací.  

  J. Kraus – už nyní tam auto parkuje a přitom naproti je místo pro auta dostatečné. 

  3/03      Prodej pozemku v k.ú. Malín (pí Matoušková) 

Usnesení č. 206/18 – ZM schvaluje                                  pro 26, proti 0, zdržel se 1                    

prodej pozemku p.č. 625/13 o celkové výměře 31 m2 v k.ú. Malín, včetně všech součástí 

a příslušenství, paní Pavle Matouškové, Malín, 284 01 Kutná Hora za celkovou kupní cenu 

ve výši 6.820,- Kč. 
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M. Krčík upozornil, že to bude vadit a změnší se protor (J. Kraus mu oponoval) 

Ing. Jirásek doporučil opatrnost při prodeji na černo zaplocených pozemků. 

 

3/04      Finanční náhrada za omezení vlastnického práva   

Usnesení č. 207/18 – ZM schvaluje                                   pro 26, proti 0, zdržel se 0                    

uzavření předložené Dohody o finanční náhradě za omezení vlastnického práva k 

pozemku p.č. 4524/4 o výměře 257 m2 v k.ú. Kutná Hora ve vlastnictví ČR – Povodí 

Labe, s.p., IČ 70890005, se sídlem Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové, na 

němž se nachází stavba vodního díla jezu ve vlastnictví Města Kutná Hora. Výše 

jednorázové finanční náhrady ze strany Města Kutná Hora byla stanovena znaleckým 

posudkem a činí 79.586,- Kč včetně DPH. 

Ing. Jirásek podpoří, ale chce do smlouvy zahrnout jasný text o definitivním vypořádání 

veškerých závazků z obou stran.   

3/05      Dohoda o splácení dluhu (p. Pober) 

Usnesení č. 208/18 – ZM I. ruší                                        pro 25, proti 0, zdržel se 2                    

uzavření dohody o splácení dluhu ve výši 50 674,00 Kč dle žádosti pana Michala Pobera, 

Kutná Hora. 

Složitou situaci vysvětlila Bc. Gregorová a doplnil RNDr. Otruba. 

3/06      Dohoda o splácení dluhu (pí Vlasáková) 

Usnesení č. 209/18 – ZM schvaluje                                    pro 26, proti 0, zdržel se 

1                    

uzavření dohody o splácení dluhu ve výši 10 346,00 Kč dle žádosti paní Stanislavy 

Vlasákové, Kutná Hora. 

 

4. MATERIÁLY ODBORU PAMÁTKOVÉ PÉČE, ŠKOLSTVÍ A KULTURY 

4/01      Dotace TJ Sokol Kaňk na rok 2019 

MATERIÁL STAŽENÝ – ZM souhlasí x nesouhlasí                               

s předloženým návrhem žádosti TJ Sokol Kaňk z.s. o poskytnutí dotace ve výši 300 000,- 

Kč na přístavbu budovy č.ev. 01 v obci Kutná Hora Kaňk na rok 2019. 

M. Krčík vysvětlil, že jde o částku jen na materiál a není to částka vysoká – prostor je 

hojně využíván a stavba by byla potřebná – doporučil podpořit (Ing. Jirásek – z důvodové 

zprávy vyplývá, že to není možné, postrádá však nějaký jiný návrh řešení, které by 

nějakou formu příspěvku umožnilo). 

V. Veselý – zda je možné jiné řešení (půjčka či převod stavby na město). 

MUDr. Havlovic uvedl příklad volejbalového týmu, kterému město poskytlo pozemek, a 

on si sám sehnal prostředky na výstavbu hřiště. 

Na závěr diskuse mst. Šnajdr materiál stáhl. 

4/02      Rozpočtové opatření OPPŠK č. 23 a VPS (TJ Sokol KH)  

USNESENÍ NEPŘIJATO – ZM souhlasí                                   pro 5, proti 2, zdržel se 

20                    

a)s předloženým návrhem na rozpočtové opatření OPPŠK č. 23 – přesun prostředků z 

položky -  Rozpočtová rezerva ve výši 100 000,- Kč na položku – TJ Sokol   

Kutná Hora, z. s. – provoz dle upravené důvodové zprávy. 

b)s  předloženým návrhem dodatku veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí neinvestiční 

dotace pro rok 2018 pro TJ Sokol Kutná Hora, sídlem Tyršova 236, 284 01 Kutná Hora. 

Mst. Šnajdr uvedl, že to je každoroční požadavek Sokolů, nerozumí tomu, že se nesnaží 

něco podnikat a udržují obě sokolovny, ač by mohli jednu prodat – asi návrh nepodpoří 

Mst. Doušová uvedla, že poslala žádost o vysvětlení panu Aufrechtovi, ale odpověď 

nedostala. 

Bc. Starý – každý rok se žádosti opakují a oni se nesnaží peníze shánět – doporučuje 

přistupovat ke všem stejně. 

Ing. Kukla – již na to byli upozorněni, dokonce jim nabídli odkoupení pozemku, ale 

nesouhlasí. 

4/03      Rozpočtové opatření OPPŠK č. 25 a VPS (SKP Olympia a TJ Sparta KH) 

Usnesení č. 210/18 – ZM souhlasí                                    pro 27, proti 0, zdržel se 0                    
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a)s předloženým návrhem na rozpočtové opatření OPPŠK č. 25 – přesun prostředků z 

položky -  TJ Sparta - Plovárna ve výši 200 000,- Kč na položku – SKP Olympia Kutná 

Hora z.s. – investiční příspěvek. 

b) se schválením  předloženého návrhu veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí investiční 

dotace pro rok 2018 pro SKP Olympia Kutná Hora, z.s., sídlem Střelecká 617, 284 01 

Kutná Hora. 

c) se schválením  předloženého návrhu dodatku veřejnoprávní smlouvy na poskytnutí 

neinvestiční dotace pro rok 2018 pro TJ Sparta Kutná Hora, z.s., sídlem Čáslavská 199, 

284 01 Kutná Hora. 

Mgr. Ptáček upřesnil, že jde o zhodnocení majetku města, investici budou využívat 

všichni, kdo zde budou akce pořádat. 

4/04      Rozpočtové opatření OPPŠK č. 20 – 22 

Usnesení č. 211/18 – ZM schvaluje                                   pro 26, proti 0, zdržel se 

1                    

1. předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 20 - přesun prostředků z 

položky rezerva školství na neinvestiční příspěvek pro příspěvkovou organizaci Základní 

škola Žižkov, Kremnická 98, Kutná Hora ve výši 31 350,00 Kč na finanční zajištění řešení 

opadávající omítky ze stěn budovy a v suterénu školy a investiční příspěvek ve výši 94 

650,00 Kč na finanční zajištění dokončení omítek a řešení havarijního stavu plotu dle 

důvodové zprávy.  

2. předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 21 - přesun prostředků z 

položky rezerva školství na neinvestiční příspěvek pro příspěvkovou organizaci Základní 

škola T. G. Masaryka Kutná Hora, Jiráskovy sady 387, Kutná Hora ve výši 114 000,00 Kč 

na finanční zajištění opravy vpustí na terasách budovy školy dle důvodové zprávy.  

3. předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č. 22 - přesun prostředků z 

položky rezerva školství na neinvestiční příspěvek pro příspěvkovou organizaci Školní 

jídelny Kutná Hora, Jana Palacha 166, Kutná Hora ve výši 110 000,00 Kč na finanční 

zajištění řešení havárie rozvodu vody ve školní jídelně Kremnická 98 dle důvodové 

zprávy.  

4/05      Uzavření VPS (manž. Hegerovi) 

Usnesení č. 212/18 – ZM souhlasí                                     pro 26, proti 0, zdržel se 1                    

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí příspěvku v rámci státní finanční 

podpory v Programu regenerace MPR a MPZ Ministerstva kultury ČR na rok 2018 s 

manželi Ing. Radkou a Karlem Hegerovými, 284 01 Kutná Hora na částku ve výši 100 

000,- Kč.  

4/06      Rozpočtové opatření OPPŠK č. 33 

Usnesení č. 213/18 – ZM schvaluje                                   pro 27, proti 0, zdržel se 0                    

předložený návrh na rozpočtové opatření OPPŠK č.  33 – navýšení příjmové části 

rozpočtu Města Kutná Hora o odvod z investičního fondu příspěvkové organizace Školní 

jídelny Kutná Hora, Jana Palacha 166, Kutná Hora ve výši 302 887,00 Kč a současně se 

schvaluje poskytnutí neinvestičního příspěvku PO Školní jídelny Kutná Hora, Jana Palacha 

166, Kutná Hora ve výši 302 887,00 Kč dle důvodové zprávy.  

4/07      Dotace ZŠ Kamenná stezka a TGM 

Usnesení č. 214/18 – ZM souhlasí                                     pro 24, proti 0, zdržel se 2                    

1. 

a)s přijetím dotace Základní školou Kamenná stezka 40 z projektu 

CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_075/0009313 a s výší spolufinancování 5%. Přibližný odhad 

částky je 190 000,00 Kč. 

b)s přijetím dotace Základní školou T. G. Masaryka Kutná Hora, Jiráskovy sady 387 z 

projektu CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_075/0009298 a s výší spolufinancování 5%. Přibližný 

odhad částky je 154 000,00 Kč. 

2. 

a)s tím, aby Základní škola Kutná Hora Kamenná stezka 40, mohla provádět technické 

zhodnocení majetku během realizace projektu CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_075/0009313 a 

během jeho udržitelnosti. 
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b)s tím, aby Základní škola T. G. Masaryka Kutná Hora, Jiráskovy sady 387, mohla 

provádět technické zhodnocení majetku během realizace projektu  

CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_075/0009298 a během jeho udržitelnosti. 

Mst. Šnajdr upozornil, že se zdrží hlasování vzhledem ke střetu zájmů. 

 

5. MATERIÁLY ODBORU REGIONÁLNÍHO ROZVOJE A ÚP  

5/01      Schválení vyhlášky č. 1/2019 – Fond rozvoje bydlení 

Usnesení č. 215/18 – ZM schvaluje                                  pro 26, proti 0, zdržel se 0                    

obecně závaznou vyhlášku č. 1/2019 o vytvoření a použití prostředků zvláštního 

účelového účtu na podporu rozvoje bydlení na území Města Kutná Hora. 

M. Hlavatý požádal o upřesnění titulu zápůjčky pod č. 9 – vynechání závorky a místo 

první dát spojku nebo. 

5/01      Prodloužení programu – příspěvky na kanalizační přípojky 

Usnesení č. 216/18 – ZM bere na vědomí                         pro 27, proti 0, zdržel se 0                    

prodloužení programu „Poskytováním příspěvků na realizaci kanalizační přípojky na 

území Města Kutná Hora“ ve výši 5000,- Kč do 31. 12. 2020. 

M- Hlavatý – tato částka byla stanovena již v roce 2000, od té doby došlo ke zvýšení cen 

materiálu i práce a tato částka je již překonaná – doporučil částku 10.000,- Kč . 

J. Kraus doporučil připravit návrh na příští jednání a RNDr. Šanc požádal o vyjádření 

investiční odbor, co se týče nákladů na přípojku. 

 

6. MATERIÁLY ODBORU INVESTIC 

6/01    Žádost o dotaci na Sportovní halu Klimeška - 3. etapa 

Usnesení č. 217/18 – ZM souhlasí                                      pro 20, proti 1, zdržel se 

6 

a) S podáním žádosti o dotaci ve výši 21.900.000,- na projekt „Sportovní hala Klimeška 

Kutná Hora – III. Etapa“ z programu MŠMT, Výzva V4 Sport, investice 2019/2020 – 

investiční prostředky Program 133 530 Podpora materiálně technické základny sportu 2017 

až 2024 

Podprogram 133D 531 Podpora materiálně technické základny sportu – ÚSC, SK a TJ  

b) Se zajištěním vlastních nutných finančních prostředků na dofinancování akce   

Sportovní hala Klimeška 3. etapa do úrovně celkových nákladů akce. 

Ing. Janál vysvětlil situaci, že vše se stále zpřesňuje a navrhl úpravu usnesení. 

Bc. Starý – pokud dotace nebude, doporučuje řešit jinak – kdo psal žádost o dotaci 

(starosta uvedl, že po minulé kritice, že se vynakládají prostředky za přípravu žádostí, tak 

připravuje město). 

Ing. Jirásek trval na zakotvení nějaké částky i v bodě b), což vysvětlil Ing. Janál, že není 

možné. 

6/50    Vybudování nájezdové rampy v ulici Benešova před čp. 613 

Usnesení č. 218/18 – ZM souhlasí                                      pro 27, proti 0, zdržel se 

0 

s umístěním stavby nájezdové rampy v ulici Benešova před čp. 613 na pozemek parc.č. 

2430/1 v k.ú. Kutná Hora  

6/51    Rozpočtové opatření  INV – TO č. 23/18 

Usnesení č. 219/18 – ZM schvaluje                                     pro 27, proti 0, zdržel se 0 

předložený návrh INV – TO č. 23/18, kterým dochází k navýšení příjmových rozpočtových 

položek: Příjem z poskytnutých služeb – umístění v ZSP ve výši 8.120,--Kč a Odpady – 

podnikatelé ve výši 6.000,--Kč a zároveň navýšení výdajové rozpočtové položky Poplatek 

za umístění psa ve výši 14.120,--Kč.  

6/52    Sml. darovací  - pozemek a infrastruktura v lokalitě „Malá Třešňovka“ 

Usnesení č. 220/18 – ZM souhlasí                                          pro 26, proti 0, zdržel se 

1 

s uzavřením předložené Smlouvy darovací řešící převod pozemku, stavby komunikace s 

odvodněním a veřejného osvětlení v ulici Pod Rozhlednou v Kutné Hoře – Sedlci. 

Ing. Kukla poukázal na nutnost doplnění smlouvy o IČO a data narození dárců. 

Bc. Starý upozornil, že komunikace jde do majetku města, bude se muset udržovat a zda na 

to TS mají prostředky 
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RNDr. Šanc naopak uvedl, že od toho město je, aby se rozvíjelo a přinášelo potřebné věci 

pro občany. 

6/53    Návrh harmonogramu svozu odpadů na r. 2019 

Usnesení č. 221/18 – ZM schvaluje                                    pro 27, proti 0, zdržel se 

0 

předložený harmonogram svozu tříděného odpadu „z ulice“ pro rok 2019, jako přílohu č. 2 

Obecně závazné vyhlášky č. 2/02, kterou se stanoví systém shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů vznikajících na území 

města Kutné Hory, včetně systému nakládání s rostlinným a stavebním odpadem.   

6/54    Rozpočtové opatření  INV – TO č. 24 a 25/18 

Usnesení č. 222/18 – ZM schvaluje                                    pro 27, proti 0, zdržel se 

0 

a)peněžitý příplatek Technickým službám Kutná Hora, spol. s.r.o. (dále TSKH) ve výši 

3.500.000,--Kč podle § 163 a násl. zák. 90/2012 Sb. o obchodních společnostech a 

družstvech 

b)přiloženou Smlouvu o příplatku mezi Městem Kutná Hora a TSKH ve výši 3.500.000,--Kč 

c)předložený návrh na rozpočtové opatření INV – TO č. 24/18, kterým dojde k 

rozpočtovému pokrytí příplatku poskytnutého dle bodu b) peněžitým příplatkem ve výši 

3.500.000,--Kč TSKH dle důvodové zprávy 

d)předložený návrh na rozpočtové opatření INV – TO č. 25/18, kterým dojde k 

rozpočtovému pokrytí nutných výdajů k dodržení podmínek žádosti o dotaci ve výši 

1.710.000,--Kč dle důvodové zprávy. 

6/55    Koncepce odpadového hospodářství města Kutná Hora 

Usnesení č. 223/18 – ZM bere na vědomí                          pro 25, proti 0, zdržel se 

2 

předložený dokument s názvem: „Koncepce odpadového hospodářství města Kutná 

Hora“. 

6/56    Vyhodnocení plánu odpadového hospodářství města za rok 2017 

Usnesení č. 224/18 – ZM bere na vědomí                          pro 27, proti 0, zdržel se 

0 

předložený dokument s názvem „Vyhodnocení plánu odpadového hospodářství Města 

Kutná Hora za rok 2017“. 

Bc. Martin Starý se ptal, zda bude zajištěno plnění těchto koncepcí – je nutné je 

naplňovat a realizovat, ne jen koncepce vypracovávat. 

 

7. MATERIÁLY ODBORU SOCIÁLNÍCH VĚCÍ A ZDRAVOTNICTVÍ 

7/01    Navýšení neinvestiční dotace na rok 2018 

Usnesení č. 225/18 – ZM souhlasí                                     pro 27, proti 0, zdržel se 0 

a)s žádostí Povídej, z.s. ve věci navýšení neinvestiční dotace na provoz registrované 

sociální sužby krizová pomoc ze dne 10. 9. 2018 

b)s dodatkem č. 1 k veřejnoprávní smlouvě č. SML/0360/2018 v roce 2018 mezi Městem 

Kutná Hora jako poskytovatelem a Povídej z.s. jako příjemcem, kterým dochází k 

navýšení dotace o 50.000,- Kč.  

c)s předloženým návrhem na rozpočtové opatření č. 11, kterým dochází k navýšení 

neinvestičního příspěvku o 50.000,- Kč u položky Povídej z.s. – krizová pomoc, který 

bude kryt navýšením příjmů vratky Oblastní charity – grant ve výši 17.016,50 Kč a 

snížením rozpočtových prostředků z položky Protialkoholní záchytná stanice Kolín ve výši 

9.000,- Kč, položky RSS udržitelnost ve výši 17.705,- Kč, Klubus udržitelnost ve výši 

6.278,50- Kč. 

 

10. MATERIÁLY ODBORU DOPRAVY A SILNIČNÍHO HOSPODÁŘSTVÍ 

Vzhledem k tomu, že materiály č. 10/01 a 10/02 byly zaslány jen v elektronické podobě, 

bylo po dlouhé rozpravě a vysvětlení jednotlivých kroků doporučeno, aby byly předloženy 

v bodě Různé. Ing. Ďoubal zodpověděl dotazy zastupitelů s tím, že smlouvy jsou 

prakticky stejné jako vloni, jen s mírným finančním nárůstem a smlouva na MAD se 

v květnu bude opět měnit. 
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RNDr. Šanc se ještě dotazoval na zkušební provoz přes centrum – zatím nebyl 

vyhodnocen (starosta – bude ke konci roku 2018) a zda smlouva umožňuje případné 

snížení četnosti linek (ano). 

 

 

 

VI. Dotazy a připomínky zastupitelů města 
Kateřina Špalková 

Poděkovala Mgr. Šnajdrovi za zprávu 4/07 – dotace do škol – zda navazuje na INFRADOŠ 

(mst. Šnajdr  vysvětlil – ještě není jasné, zda dotace bude přiznána, pokud ne, bude 

žádost předložena v další výzvě). 

Ing. Tomáš Havlíček, MBA 

Mrzí ho, že koalice nevyslyšela požadavek, aby opozici poskytli alespoň 1 místo v dozorčí 

radě městské obchodní společnosti – až budou ve vedení oni, jistě se budou chovat jinak 

(Mgr. Doušová uvedla, že není pravdou, že nevyšli opozici vstříc – důkazem jsou 

zastoupení ve výborech ZM a jejich předsedové, oba z opozice). 

Václav Veselý 

Kdy bude otevřena obousměrně silnice na Kaňk, současný stav je nebezpečný a mnoho 

aut jezdí v protisměru (Ing. Janál – do konce týdne bude zajištěno, poté zbydou už jen 

malé dodělávky, které není možné realizovat v tomto počasí). Poděkoval za Kaňkováky 

za realizaci chodníku (starosta uvedl, že udělá vše, aby ho bylo možno prodloužit až ke 

Kauflandu) 

Ing. Zdeněk Jirásek 

Písemnou připomínku odevzdal týkající se možného zajíždění MAD ke hřbitovu a sepsal jí 

na základě žádosti 86leté paní, která využívá k chůzi chodítko, což jí znemožňuje některé 

aktivity (J. Kraus uvedl, že toto inicioval již kdysi v dopravní komisi, ale nebylo 

doporučeno k realizaci, Bc. Šlesingr doporučil paní nabídnout Taxík-Maxík) 

 

 
             

VI.       Různé, závěr 
Ing. Zdeněk Jirásek 

Navrhl opět usnesení, které požadoval již při rozdělování invest. akcí z úvěru, ale mělo by 

platit obecně při rozhodování ZM – ZM souhlasí s tím, že pokud se pro schválení 

investiční položky nevysloví alespoň 18 zastupitelů, položka nebude přijata - hlasováno - 

pro 13, proti 6, zdržel se 8 – NEPŘIJATO. 

Dále chtěl znát důvody, proč byli vyměněni členové dozorčích rad obchod. Společností, 

materiál neobsahuje žádnou důvodovou zprávu (RNDr. Šanc – jelikož je rada zodpovědná 

za městské společnosti, tak si deleguje do DR lidi, kteří dávají záruku dobrého 

hospodaření).  Ing. Jirásek doplnil, že si myslí, že rada poškodila ekonomické zájmy 

občanů, neboť výměna bude stát nějaké prostředky. Dnes byla vícekrát usnesení přijata 

jen 15 hlasy a koalice nerespektuje jejich názory. Spolupráce je těžká, ale jednou se jim 

to vrátí. 

Bc. Martin Starý 

Měla by se ustavit pracovní skupina ke spolupráci při dalším vývoji kutnohorské 

nemocnice 

Usnesení č. 226/18 – ZM pověřuje                                    pro 27, proti 0, zdržel se 0 

starostu města Kutná Hora Ing. Josefa Viktoru 

vytvořením pracovního týmu a jednáním se zástupci Krajské nemocnice Kolín, a.s. a 

Středočeským krajem. 

Martin Hlavatý 

Požádal, aby příště došlo k posunutí materiálů a materiály KT – pod č. 1 byly zařazeny až 

nakonec. Takto bude pravidelně postupováno dále, aby se jednotliví vedoucí odborů 

prostřídali a nemuseli zde čekat až na konec jednání. 

Josef Kraus 
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Bc. Starý ho obvinil ze střetu zájmů, proto požádal MV ČR a MS ČR o názor a v odpovědi 

je řečeno, že je vše v pořádku, proto žádá, aby ho dále neobviňoval (Ing. Jirásek uvedl, 

že to byl názor celého Sdružení a stejně si myslí, že je to minimálně neetické, požádal o 

zaslání stanoviska). 

MUDr. Havlovic 

Upozornil, že dochází ke zneužívání technických připomínek a dále požádal, aby byl 

ustaven i Osadní výbor vnitřní město, myslí si, že by tam byl aktivní Ing. Jelínek. 

Mgr. Šnajdr 

Upozornil, že je třeba se vrátit k materiálům 10/01 a 10/02, ke kterým rozprava již 

proběhla. Bude ještě ve smlouvě u mat. 10/01 doplněno, že smlouva končí 

uzavřením nové pětileté smlouvy. 

10/01    smlouva na MAD pro rok 2019 

Usnesení č. 227/18 – ZM souhlasí                                     pro 17, proti 0, zdržel se 9 

s uzavřením smlouvy na zajištění dopravní obslužnosti města Kutné Hory linkami 

městské autobusové dopravy č. 245001, 245002, 245003, 245004, 245005, 245006 a 

245007 s dopravní firmou ARRIVA VÝCHODNÍ ČECHY a.s. na rok 2019. 

 

 

 

 

10/02    Úhrada prokazatelné ztráty na lince 240015 

Usnesení č. 228/18 – ZM souhlasí                                     pro 27, proti 0, zdržel se 0 

s uzavřením smlouvy na úhradu prokazatelné ztráty z provozování ostatní dopravní 

obslužnosti vzniklé provozováním spojů 2 a 3 na lince 240015 z Kutné Hory do Poličan a 

zpět na rok 2019. 

 

Pan starosta Ing. Josef Viktora ukončil zasedání zastupitelstva v 22:05 hod. a popřál 

všem příjemné svátky a hodně zdraví do nového roku.  

 

Z jednání ZM je pořízen videozáznam a zvukový záznam včetně přehledů o 

hlasování k jednotlivým usnesením, je uložen v kanceláři tajemníka u originálu 

zápisu. Přijatá usnesení, zápis z jednání a záznam o hlasování jsou zveřejněny i 

na webových stránkách samosprávy. 

 

 

 

O v ě ř o v a t e l é    z á p i s u 

 

 

 

RNDr. Ivo Šanc, člen ZM                                                        Bc. Martin Starý, člen ZM 

 

 

 

Ing. Josef Viktora, starosta 

 

 

 

 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr, místostarosta                       Mgr. Bc. Silvia Doušová, místostarostka 
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Zapsala: Eva Hnátková   


